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Honropima, 29.03.2016. romme

CKYIMITHHA UPHE rOPE

rocnomm Pamco Kpoomcanoh, npeacjegomc

Ha OCHOBy =Liana 187 ITOCJI0BHHK3 CKyllIBTHHe LlpHe Fope, mimHapy yHyrpaummx
nocnosa, ,Tkuncy Mapicomihy nocTaarbam cnenehe

HOCJIAHHIIKO IIHTAH3E

1114 je mmerrop nonmmje Cnauxo CrojaHmmh Hcnymw Baum () gem:lama y
o6atubmby Te cbrocnHje?

Konmw cnpic6eHmca nommaje H Al-E6 HM a HepHjemeHo cTam6eHo nifraffie, a mum Hx
Hma HM0BI4Hy Hecpa3mjepHo Haw oj npuxona la* cy HMaJIH?

nu je 3axon o ocHoHama o6aujenrrajHo- 6e36je4HocHor cetcropa UpHe rope 3a one
exopo 1BHje romme on noHometha ocrsapHo OCHOBHH 1114Jb 3601' KOj er je noHHjeT?

Lta srn je Bnana 14pHe rope npyxuum Tpmxeny npmmy 3llITHT oz TpxkumarrHa
11011141114jCKHM capx6emumma Me,a0jeBlitly H Tep314hy y CK-11a,Lly ca aarrjesom HCKa3aHHM

y caonarremy Ynpase nommuje, yKOJIHKO jecTe- Ha KOill HaT1HH, a yKOTIHKO HHje- 33111TO

143 KOjffiC RoKa3a H Ha ocHoHy Kona gmbemma je Ynpasa nomumje Hasena y CBOM

caonarremy on 28.02.2016.romHe na:

„OHaxne naymame H HmurrpeHe onnyxe CnenHjannor TpmulaurrHa, To. ce Menojemih H
Tep3Hh mime cno6o4e H 3a4pxce 6e3 HjegHor noHybeHor noxan na cy npHnamuuni
opranHaonaHe xpfus4HHanHe rpyne, cy omffnenno Hmane Hamjepy na ce cnriaj Heormixa

KAYE nocnAm4KA COLIHJAJWICTHITICE HAPOAHE HAPTHJE 11YHE FOPE
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nscama,y cupess ca nojenlissm sepacnopebessm cfly)K6essumma nommisje, scxopscm
3a noxymaj nscxpextrraullje Ynpase noslinsje ii spesor mesaumesTa."

143 KOillX ,TtOKB3a H na ocsosy xojsx gm-bet-Dna je Ynpasa nonsunje Hasena y CBOM

caonurremy ozk 28.02.2016.romme Aa:

"Mjepa 3a,apacaaatha Megojermha H Tep3Hha, 6e3 npe3esTosassx Aoxa3a, npe4cTaska
/lasso npesambeHy H y afficosy scxopsjetbeny meTomy M1LTIHTapHCTHLIKOL npHcryna aa
ce npexo ose mjepe noxylna ;John jo goKa3a y ckopmu H3HybeHor HpH3Hama, max° 6H

6ago ga 3apup)xasalse 6yne mjepa Qnpebesa y unsby o6e36je1eisa ocymthstiesor nsua
3a snams TOK nocTynxa a sa ocsosy 'Talmo pefleBaHTHITX inmessua H Beh npenomio
npsxruhene 4oxa3ne rpabe Kp03 H3BHbajHH nocTynax."

ga	 je cscTem „nosaanthesor nes3sonscatha" capx6ensxa 	 cmpx6ensxa
nonsuoje lc* je ysenes s3mjesama 3axosa o yllyrpannbum nocnossma H 3axosa o
ARE ooraapHo KaTime usmese 360r mojer je yHegeH H yKOJIHKO jecTe KOin Cy

110314T14BHH eiterm, H nocToje 5114 seramsss e(1)exTs TOT' 3axosa?
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Da je vjeana Crna Gora

MINISTARSTVO UNUTRA§NJIH POSLOVA
01 Broj: OCON — ni277/A
Podgorica, 11.04.2016. godine

PREDSJEDNIKU SKUP§TINE CRNE GORE
-Gospodinu Ranku Krivokapieu-

PODGORICA

Patovani,

U prilogu dostavljam odgovor na poslanieko pitanje poslanice Sneane Jonice, koje je
postavila potpredsjedniku Vlade i rukovodiocu Ministarstva unutra:s'njih poslova za sjednicu
Skup§tine Cme Gore od 31. marta 2016. godine.

S poStovanjem,



CRNA GORA
VLADA CRNE GORE

MINISTARSTVO UNUTRA gNJIH POSLOVA
Podgorica, 30. 03. 2016. godine

Poslanica Sneiana Jonica, za sjednicu Skupgtine Crne Gore od 31. marta
2016. godine, postavila je potpredsjedniku Vlade, rukovodiocu Ministarstva
unutraSnjih poslova Du gku Markovieu, sljedeee poslanieto pitanje:

Da li je direktor policije Slavko Stojanovie ispunio Va ga oeekivanja u
obavljanju te funkcije?

Koliko sluZbenika policije i ANB ima nerijegeno stambeno putanje, a koliko ih
ima imovinu nesrazmjemo veou od prihoda koje su imali?

Da Ii je Zakon o osnovama obavje gtajno-bezbjednosnog sektora Cme Gore za
ove skoro dvije godine od dono genja ostvario osnovni cilj zbog kojeg je donijet?

Da Ii je Vlada Cite Gore pruiila traZenu pravnu za gtitu od TOilagtva
policijskim sluZbenicima Medojevieu i Terzieu u skladu sa zahtjevom iskazanim
u saopgtenju Uprave policije, ukoliko jeste- na koji naein, a ukoliko nije-zagto
nije?

Iz kojih dokaza i na osnovu kojih einjenica je Uprava policije navela u svom
saopgtenju od 28.02.2016. godine da:

»Ovakve paugalne i ishitrene odluke Specijalnog tuZila gtva, da se Medojevie i
Terzie li ge slobode i zadrZ"e bez ijednog ponudenog dokaza da su pripadnici
organizovane kriminalne grupe, su oeigledno imale namjeru da se slueaj
nestanka pisama, u sprezi sa pojedinim nerasporedenim sluThencima policije,
iskoristi za pokugaj diskreditacije Uprave policije i njenog menadhnenta.«

Iz kojih dokaza i na osnovu kojih einjenica je Uprava policije navela u svom
saopgtenju od 28.02.2016. godine da:



»Mjera zadr2avanja Medojevioa i Terzioa, bez prezentovanih dokaza,
predstavlja davno prevazidenu i u zakonu iskorijenjenu metodu militaristiokog
pristupa da se preko ove mjere poku ga doei do dokaza u formi iznudenog
priznanja, iako hi trebalo da zadrlavanje bude mjera odredena u cilju
obezbjedenja osumnjieenog lica za dalji tok postupka a na osnovu pravne
relevantnih einjenica i vee prethodno prikupljene dokazane grade kroz izvidajni
postupak.«

Da Ii je sistem »povlageenog penzionisanja« sluThenika ANB i sluThenika
policije koji je uveden izmjenama Zakona o unutraSnjim poslovima i Zakona o
ANB ostvario kljuene ciljeve zbog kojeg je uveden i ukoliko jeste koji su
pozitivni efekti, i postoje ii negativni efekti tog zakona?

Ministarstvo unutragnjih poslova, saglasno elanu 191 Poslovnika Skupgtine
Crne Gore, na postavljeno poslanieko pitanje daje sljedeei

ODGOVOR

Pogtovana poslanice Jonica,

Vaga pitanja koja su postavljena u formi jednog poslaniekog pitanja zahtijevala
hi eitav ekspoze o radu Ministarstva unutragnjih poslova, Uprave policije i
Agencije za nacionalnu bezbjednost. Apsolutno sam uvjeren da je cilj postaviti
to vie pitanja na koje se objektivno u kratkom vremenskom roku ne moZ'e dati

temeljan odgovor. No, i pored toga, uvnavajuei rok u kome odgovaram na
ukupno 7 poslaniekih pitanja, odgovoriou Vam vrlo precizno.

Direktor Uprave policije Slavko Stojanovia, profesionalnim odnosom prema
kompleksnim zadacima koje name& odgovorna i zahtjevna pozicija direktora
Uprave policije ispunio je ne samo moja vee, vjerujem, i oeekivanja ukupne
dobronamjerne struene i laieke javnosti.

Buduei da je Agencija za nacionalnu bezbjednost organ sui generis, a da je
direktor Agencije odgovoran predsjedniku Vlade i Vladi, odgovor na pitanje
koliko sluThenika ove institucije ima nerije geno stambeno pitanje, kao i podatke
o imovini sluThenika treba traZe iti na toj adresi, sve u skladu sa Zakonom o
Agenciji za nacionalnu bezbjednost.

U pogledu rje gavanja stambenih pitanja policijskih sluThenika, reei au da je u
periodu od 2007. do 2015. godine podijeljeno 450 stanova. Adaptirano je vie
od 30 porodionih stambenih objekata policijskih sluibenika. Posebno au istaai



da je i Sindikat Uprave policije, u proteklom periodu, dodjelom kreditnih
sredstava u ukupnom iznosu 720.000 eura, ueestvovao u rje gavanju stambenih
potreba za vie od 100 policijskih sluthenika. Za navedene aktivnosti utrogeno
je oko 3.000.000,00 eura. Namjera je da se i u ovoj godini realizuje oko 60
stambenih kredita. Planirano je rje gavanje stambenih potreba zaposlenih
izgradnjom stambenih objekata, i raspodjelom 406 stanova, od eega u Podgorici
oko 320, 'Zabljaku 19, Pljevljima17, Ulcinju 25 i Cetinju oko 25 stambenih
jedinica.

Nije prvi put da odgovaram na pitanja vezano za sektor bezbjednosti. S tim u
vezi, reai Ou da je Zakon o osnovama obavje gtajno-bezbjednosnog sektora u
velikoj mjeri iii ako hoeete — a uzmemo ii u obzir period za njegovu
implementaciju — u potpunosti ostvario cilj zbog kojeg je donijet.

Na pitanje da Ii je Vlada pru'Zila traknu pravnu za gtitu od Tulila gtva policij skim
sluthenicima Medojevieu i Terzieu, i ukoliko jeste — na koji naoin, a ukoliko
nije — zagto nije, Vi i cjelokupna javnost zna da Uprava policije nije traZila
pravnu zagtitu od Vlade Crne Gore. Naprotiv, policija ima pravo da gtiti svoj
profesionalni autoritet i dignitet, a naroeito je dlika da to radi u slueajevima kad
se pokugava kriminalizovati njen rad i diskreditovati njeno zakonito postupanje.
Takode, reei áu Yam da je Uprava policije za svoj rad odgovorna Vladi, te da
ocjenu cjelokupnog rada crnogorske policije mok dati samo Vlada. U ovom
kontekstu, ne treba zaboraviti da je policija organ zadukn za naj giri dijapazon
poslova i odgovornosti usmjerenih u pravcu bezbjednosti i sigurnosti Cite Gore
i njenih gradana, pa se njeno ukupno djelovanje i postupanje koje se
svakodnevno potvrduje kroz uspjegno izvedene akcije na domaaem i
meduradnom nivou, ocijenjuje kao kvalitetno i profesionalno.

Kao to je javnost upoznata, povod za pomenuto saop gtenje bio je predmet
slukenog naziva "Hobotnica", u javnosti poznat kao predmet "Mujovie".
Policijske aktivnosti u torn predmetu zapoeete su 19. januara 2016. godine, a u
cjelokupnom periodu, radom Odsjeka za borbu protiv organizovanog kriminala i
korupcije rukovodio je policijski sluThenik Dalibor Medojevia. Odgovorno
tvrdim da za vrijeme policijskih aktivnosti nije bib o „odliva" informacija. Na
temelju takvog profesionalnog postupanja policije, tu'Zilaeke aktivnosti koje su
uslijedile, uspjegno su realizovane. Upravo zbog toga, potpuno je okkivana
reakcija menadZmenta Uprave policije, iskazana kroz pomenuto saop gtenje za
javnost.

U odnosu na pitanje koje nazivate "povla geenim penzionisanjem", za koje je
moguenost stvorena izmjenama i dopunama Zakona o unutra gnjim poslovima,
smatram da je ostvaren pozitivan efekat, jer je, izmedu ostalog, doveo i do
podmladivanja s1ube. Dobrovoljni odlazak u penziju 304 policijska sluThenika



koji su ispunjavali zakonom propisane uslove, omogueio je Ministarstvu
unutra§njih poslova - Upravi policije da zaposli 55 diplomiranih akademca sa
Policijske akademije u Danilovgradu u 2015, i 25 akademaca u 2016. godini.
Uzitnajuoi u obzir da je radni vijek policijskog sluibenika kraei u odnosu na
ostale deZavne sluZbenike, onda se jasno cid zakljueiti da su efekti izmjena
Zakona o unutragnjim poslovima bili pozitivni.

Takode, penzionisanje sluThenika Agencije za nacionalnu bezbjednost, u skladu
sa izmjenama Zakona o Agenciji za nacionalnu bezbjednost, omoguailo je
ispunjavanje postavljenih profesionalnih standarda u naoj obavjegtajnoj
zajednici. I ovaj segment reformi, kao gto Vam je poznato, u procesu pristupanja
NATO i EU kontrolisan je i pozitivno ocijenjen od strane ovla geenih subjekata
medunarodne zajednice.



CRNA G ORA
VLADA CRNE GORE

MINISTARSTVO UNUTRASNJIH POSLOVA
Podgorica, 30. 03. 2016. godine

Poslanica SneZana Jonica, za sjednicu SkupStine Crne Gore od 31. marta
2016. godine, postavila je potpredsjedniku Vlade, rukovodioeu Ministarstva
unutragnjih poslova Dugku Markovieu, sljedeee poslanieko pitanje:

Da Ii je direktor policije Slavko Stojanovie ispunio Vaga oeekivanja u
obavljanju te funkcije?

Koliko sluThenika policije i ANB ima nerije geno stambeno putanje, a koliko ih
ima imovinu nesrazmjerno veal od prihoda koje su imali?

Da li je Zakon o osnovama obavje gtajno-bezbjednosnog sektora Cme Gore za
ove skoro dvije godine od donogenja ostvario osnovni cilj zbog kojeg je donijet?

Da li je Vlada Cme Gore prOila traienu pravnu zagtitu od TuZilagtva
policijskim sluThenicima Medojevieu i Terzieu u skladu sa zahtjevom iskazanim
u saopgtenju Uprave policije, ukoliko jeste- na koji naein, a ukoliko nije-zagto
nije?

lz kojih dokaza i na osnovu kojih einjenica je Uprava policije navela u svom
saopgtenju od 28.02.2016. godine da:

»Ovakve paugalne i ishitrene odluke Specijalnog tu'Zila gtva, da se Medojevie i
Terzie li ge slobode i zahle bez ijednog ponudenog dokaza da su pripadnici
organizovane kriminalne grupe, su oeigledno imale namjeru da se slueaj
nestanka pisama, u sprezi sa pojedinim nerasporedenim sluThencima policije,
iskoristi za poku gaj diskreditacije Uprave policije i njenog menadhnenta.«

lz kojih dokaza i na osnovu kojih einjenica je Uprava policije navela u svom
saopgtenju od 28.02.2016. godine da:



»Mjera zaddavanja MedojeviCa. i Terziea, bez prezentovanih dokaza,
predstavlja davno prevazidenu i u zakonu iskorijenjenu metodu militaristielog
pristupa da se preko ove mjere poku ga doei do dokaza u formi iznudenog
priznanja, iako bi trebalo da zaddavanje bude mjera odredena u cilju
obezbjedenja osumnjieenog lica za dalji tok postupka a na osnovu pravne
relevantnih ainjenica i yea prethodno prikupljene dokazane grade kroz izvidajni
postupak.«

Da li je sistem »povideenog penzionisanja« sluThenika ANB i sluZbenika
policije koji je uveden izmjenama Zakona o unutra gnjim poslovima i Zakona o
ANB ostvario kljuone ciljeve zbog kojeg je uveden i ukoliko jeste koji su
pozitivni efekti, i postoje Ii negativni efekti tog zakona?

Ministarstvo unutragnjih poslova, saglasno elanu 191 Poslovnika Skupgtine
Crne Gore, na postavljeno poslanieko pitanje daje sljeded

ODGOVOR

Pogtovana poslanice Jonica,

Vda pitanja koja su postavljena u formi jednog poslaniekog pitanja zahtijevala
bi eitav ekspoze o radu Ministarstva unutra gnjih poslova, Uprave policije i
Agencije za nacionalnu bezbjednost. Apsolutno sam uvjeren da je cilj postaviti
to vie pitanja na koje se objektivno u kratkom vremenskom roku ne moZ"e dati

temeljan odgovor. No, i pored toga, uvaZiavajuei rok u kome odgovaram na
ukupno 7 poslaniekih pitanja, odgovoriou Vam vrlo precizno.

Direktor Uprave policije Slavko Stojanovie, profesionalnim odnosom prema
kompleksnim zadacima koje name& odgovorna i zahtjevna pozicija direktora
Uprave policije ispunio je ne samo moja vee, vjerujem, i oeekivanja ukupne
dobronamjerne struene i laieke javnosti.

Buduai da je Agencija za nacionalnu bezbjednost organ sui generis, a da je
direktor Agencije odgovoran predsjedniku Vlade i Vladi, odgovor na pitanje
koliko sluThenika ove institucije ima nerije geno stambeno pitanje, kao i podatke
o imovini stuThenika treba tra2iti na toj adresi, sve u skladu sa Zakonom o
Agenciji za nacionalnu bezbjednost.

U pogledu rjdavanja stambenih pitanja policijskih sluThenika, redi Cu da je u
periodu od 2007. do 2015. godine podijeljeno 450 stanova. Adaptirano je vie
od 30 porodienih stambenih objekata policijskih sluThenika. Posebno au istaei



da je i Sindikat Uprave policije, u proteklom periodu, dodjelom kreditnih
sredstava u ukupnom iznosu 720.000 eura, ueestvovao u rje gavanju stambenih
potreba za vie od 100 policijskih sluthenika. Za navedene aktivnosti utrogeno
je oko 3.000.000,00 eura. Namjera je da se i u ovoj godini realizuje oko 60
stambenih kredita. Planirano je rje gavanje stambenih potreba zaposlenih
izgradnjom stambenih objekata, i raspodjelom 406 stanova, od eega u Podgorici
oko 320, •Zabljaku 19, Pljevljima17, Ulcinju 25 i Cetinju oko 25 stambenih
jedinica.

Nije prvi put da odgovaram na pitanja vezano za sektor bezbjednosti. S tim u
vezi, reel au da je Zakon o osnovama obavjegtajno-bezbjednosnog sektora u
velikoj mjeri iii ako hooete — a uzmemo ii u obzir period za njegovu
implementaciju — u potpunosti ostvario cilj zbog kojeg je donijet.

Na pitanje da ii je Vlada pmi1a traknu pravnu za gtitu od TuZilagtva policijskim
sluThenicima Medojevieu i Terziou, i ukoliko jeste — na koji naein, a ukoliko
nije — zagto nije, Vi i cjelokupna javnost zna da Uprava policije nije trnila
pravnu zagtitu od Vlade Cite Gore. Naprotiv, policija ima pravo da gtiti svoj
profesionaini autoritet i dignitet, a naroeito je du2na da to radi u slueajevima kad
se poku gava kriminalizovati njen tad i dislcreditovati njeno zakonito postupanje.
Takode, reoi Ou Vam da je Uprava policije za svoj rad odgovorna Vladi, te da
ocjenu cjelokupnog rada cmogorske policije mok dati samo Vlada U ovom
kontekstu, ne treba zaboraviti da je policija organ zadukn za naj giri dijapazon
poslova i odgovornosti usmjerenih u pravcu bezbjednosti i sigumosti Cme Gore
i njenih gradana, pa se njeno ukupno djelovanje i postupanje koje se
svakodnevno potvrduje kroz uspje gno izvedene akcije na domaeem i
meduradnom nivou, ocijenjuje kao kvalitetno i profesionalno.

Kao to je javnost upoznata, povod za pomenuto saop gtenje bio je predmet
slubenog naziva "Hobotnica", u javnosti poznat kao predmet "Mujovie".
Policijske aktivnosti u tom predmetu zapoeete su 19. januara 2016. godine, a u
cjelokupnom periodu, radom Odsjeka za borbu protiv organizovanog kriminala i
korupcije rukovodio je policijski s1u2benik Dalibor Medojevie. Odgovorno
tvrdim da za vrijeme policijskih aktivnosti nije bibo „odliva" informacua. Na
temelju takvog profesionalnog postupanja policije, tuZilaeke aktivnosti koje su
uslijedile, uspje gno su realizovane. Upravo zbog toga, potpuno je oeekivana
reakcija menacilmenta Uprave policije, iskazana kroz pomenuto saop gtenje za
javnost.

U odnosu na pitanje koje nazivate "povlageenim penzionisanjem", za koje je
moguenost stvorena izmjenama i dopunama Zakona o unutra gnjim poslovima,
smatram da je ostvaren pozitivan efekat, jer je, izmedu ostalog, doveo i do
podmladivanja s1u2be. Dobrovoljni odlazak u penziju 304 policijska sluThenika



koji su ispunjavali zakonom propisane uslove, omogudio je Ministarstvu
unutragnjih poslova - Upravi policije da zaposli 55 diplomiranih akademca sa
Policijske akademije u Danilovgradu u 2015, i 25 akademaca u 2016. godini.
Uzimajudi u obzir da je radni vijek policijskog sluThenika ha& u odnosu na
ostale drZavne sluThenike, onda se jasno da zakljueiti da su efekti izmjena
Zakona o unutragnjim poslovima bili pozitivni.

Takode, penzionisanje sluThenika Agencije za nacionalnu bezbjednost, u skladu
sa izmjenama Zakona o Agenciji za nacionalnu bezbjednost, omogueilo je
ispunjavanje postavljenih profesionalnih standarda u na goj obavjegtajnoj
zajednici. I ovaj segment reformi, kao to Vam je poznato, u procesu pristupanja
NATO i EU kontrolisan je i pozitivno ocijenjen od strane ovla geenih subjekata
medunarodne zajednice.
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